

# REFERAT

## fra Studentrådet HFs møte

Tirsdag 18.04.23 kl. 17.15 i: Krabugta 12/14 rom K203

Møteleder: Synne Svarstad Hanslien  
Referent: Maiken Kildal Berntsen

### **Studentrådet HFs medlemmer:**

FTV Internt ansvarlig	Peder Bergset Botten
FTV Fakultetsansvarlig	Synne Svarstad Hanslien
FTV Læringsmiljøansvarlig	Håkon Gravem Isaksen
FTV Kommunikasjonsansvarlig	Matilde Brox Bordal
IFR	Tobias Brox Bordal
IHK DRV	Magnus Ryen
IHK DRV	Hilde Myrvold
IMS	Maria Konow
Musikk DRV	Mads Heggen
ISL	Even Samir Kaushik
IMS	Magnus Grüssinger Lund
EURO	Ole Marcellius Sivertsen
EURO	Solve Ressem
IFR	Maren Grothe
IHK ARK	Clara Margrete Gärtner
LTV HF	Hedda Solberg
Musikk	Margrethe Dahl
ISL	Idun Myrseth
Musikk utøvende	Sigrid Sand Angelsen
IKM	Kirsti Jacobsen

### **Observatør:**

Studenttinget Ida Austigård Ødegård

### **Meldt fravær:**

ISL	Ingrid Isdal Lindstrøm
KULT	Anita Vikestad
KULT	Linde Kongsvik Aga
IHK ARK	Clara Margrete Gärtner
IHK ARK	Kathinka Aalberg
IKM	Simon Moe

### **Ikke møtt:**

Studentrådet HFs saker:

### **Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

## Runden rundt bordet

### *Institutt for tverrfaglige kulturstudier*

- Møte med PTVene: diskuterte utfordringer knyttet til utveksling og hadde gjennomgang av PTVenes ansvar og oppgaver
- Linde har vært på møte med instituttet
- Anita vært på dialogmøte mellom institutt og fakultet
- Gjennomført allmøte og valgt inn nye PTVer

### *Institutt for moderne samfunnshistorie*

- Holdt allmøte
- Jobbet med allmøte med å finne kandidater, tatt med de nye kandidatene på en omvisning av kontoret, og svarte på spørsmål til det de lurte på om stillingene
- Magnus har vært på styremøte, hvor det ble presentert budsjett og regnskap fra 2022 og 2023, ble også presentert nytt master løp, Krig og samfunn, og gått igjennom nye emner og ansettelse på instituttet
- Planlegger lunsjmøte med PTV'er nå på torsdag

### *Institutt for musikk*

- Kalt inn og arrangert allmøte
- Hatt utvidet ledergruppemøte
- Rekruttert personer til ITV stillingene
- Margrethe har vært på rektutteringsturné
- Medarbeidersamtaler

### *Institutt for historie og klassiske studier*

#### *Dragvoll*

- Allmøte: begge ITVstillingene er dekt, og en del PTV stillinger. Fikk informasjon fra representanter fra både IHK og IMS.
- ULG og UU: masteravslutningssermoni. Karrieredag på historie.
- Fakultetsmøte om ChatGPT og evalueringen.
- Skal ha PTV møte denne uka.

### *Institutt for historie og klassiske studier*

#### *ARK*

- Gått gjennom resultater fra spørreundersøkelsen sammen med programleder og læringsmiljøansvarlig.

### *Institutt for språk og litteratur*

- Avholdt allmøte der vi fikk valgt inn ny PTV
- Fått ny ITV som tar over for Even neste semester
- Vi skulle egentlig i utvidet ledergruppemøte mandag 17.04, men det ble avlyst
- Begynt å planlegge siste PTV-møte

#### *Lektortillitsvalg*

- Holdt allmøte for lektorutdanningen på Dragvoll sammen med LTV fra SU og FUL-representant. For HF ble det valgt inn nye PTVer for MLHIST og MLSPRÅK. Allmøtet innstilte også en kandidat som ny FUL-representant. Referatet er sendt til Maiken oSg listene over våre PTVer er oppdatert (de som ligger på tams-kanalen for studentrådet lektor)
- Vært i to dialogmøter med representanter for Studiekvalitetsutvalget sammen med LTV fra IE
- Vært i møte med arbeidsgruppa for nye LÆR1000 (PPU1000) og nye praksis 1
- Vært i møte med alle tillitsvalgte for lektorutdanningene ved Dragvoll og Gløshaugen (PTVer, LTVer og FUL-representanter) sammen med FUL-leder og instituttleder for ILU. Her diskuterte vi blant annet oppropet for lektorutdanningen, samt at det var en fin anledning for PTVene å bli bedre kjent med hvem som arbeider for lektorutdanningene.
- Vært i møte med studentrådet lektor
- Hatt kontotakter og stått på stand

#### *Europastudier*

- Allmøte og valgt inn nye PTVer for høsten
- Utsatt programrådsmøte

#### *Institutt for kunst- og medievitenskap*

- Promotert og holdt allmøte for instituttet
- Fylt alle PTV-stillingene bortsett fra for Filmvitenskap, som vi har fått fullmakt til å finne.
- Lagt til nye PTV-er på Teams, og invitert dem på vaffelfredag.
- Gitt PTV-er som skal sitte pågående semester info om kontrakt og taushetserklæring.

#### *Institutt for filosofi og religionsvitenskap*

- Deltatt på to dialogmøter med Heine, Birgitta og PTVer. Diskutert oppstart og immatrikulering
- Tillitsvalgte ved religion har deltatt på seksjonsmøter.
- Tobias og filosofi PTV har deltatt i gruppe som jobber med kjønn og mangfold.
- Hatt møte med PTVer.

#### *Studenttinget v/ Ida*

- NSO
- Jobber med en sak som skal opp i læringsmiljøutvalget

*Peder (FTV)*

- Medarbeidersamtaler
- Fakultetsstyremøte
- Div. administrasjon – medarbeidersamtaler, felles AU, kontoret

*Håkon (FTV)*

- Forsknings- og utviklingsutvalget – snakket om forskningsintegriert utdanning (skal tas opp i UU ved neste møte)
- Møte i linjeforeningsforum – felles rutiner ved varsling, linjeforeninger positiv til dette

*Matilde (FTV)*

- Valg
- Diverse møter
- De nye nettsidene er oppdatert og klar til bruk

*Synne (FTV)*

- Instituttledermøte – utvekslingsavtaler og økonomi
- FOU-utvalget
- Fakultetsstyremøte torsdag

Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:

Ref-sak 07/23, HF-sak 13/23 Kompetanseprofil – fremtidens HUMSAM, Ref-sak 08/23 studenttillitsvalgte, O-sak Felles master- og bacheloravslutning, O-sak Utlån av utstyr, O-sak Oppdatering linjeforeningsareal og grava, HF-sak 12/23 Innspill til arrangementer i regi av KBG HUMSAM (campus), HF-sak 15/23 Eventuelt.

**O-sak Felles master- og bacheloravslutning**  
Vil fremover forsøke å ha en felles master- og bacheloravslutning for Dragvoll. I år blir det ikke en felles avslutning, men opp til hvert enkelt institutt.

**O-sak Utlån av utstyr**  
Vi låner ikke ut utstyr på kontoret.

**O-sak Oppdatering linjeforeningsareal og grava**  
Det jobbes med å finne ut hvordan linjeforeningsareal og grava skal fordeles, hvem som skal være hvor. Det ligger hos fakultetet nå.

**HF-sak 12/23 Innspill til arrangementer i regi av KBG HUMSAM (campus)**  
Synne orienterer om saken. Ønske om innspill på hva som skal til for å få studenter til å møte opp på innspillsmøter om campus, og hvilke arrangementer studenter har interesse for å møte opp på.

Det kan være vanskelig for studenter å engasjere seg i saker som ikke oppleves å påvirke en selv, fordi det er snakk om langt frem i tid og etter egen studentperiode. Det er enklere å engasjere ansatte som skal være her uansett. Det krever litt bakgrunnsinformasjon for å kunne delta på et slikt møte, og ha en mening om saken. Det kunne vært et alternativ å gå til de tillitsvalgte, eller ledere i linjeforeninger som sitter på litt kunnskap, og har et bedre utgangspunkt for å komme med innspill.

**HF-sak 13/23      Kompetanseprofil – fremtidens HUMSAM**

Lars August Fodstad, instituttleder ved institutt for språk og litteratur, presenterer kompetanseprofil – fremtidens HUMSAM. Han tar oss gjennom hva kompetanseprofil er, hva formålet er og hva den er ment for. Noe av hensikten er å se større sammenheng mellom de ulike nivåene, og sørge for at disse samsvarer. Og slik bruke kompetanseprofil som et verktøy for å få bedre samarbeid på tvers av program og studier.

**HF-sak 14/23      Valg**

Vi tar en runde på hvordan instituttene synes valgperioden har vært. Stort sett er ITVene fornøyd med valgperioden. Generelt høyere oppslutning på valgene enn tidligere. Et par reelle valg. Det har fungert godt med å la kontorvaktene stå på stand, fremfor påmelding. Det var «åpningsfest» på de fleste campus med kake, det var flott! Litt lite folk på campus da slutten av valgperioden var uka før påske.

**HF-sak 15/23      Eventuelt**

**Eventueltsak 1      Valg i Velferdstinget**

Ida fra Studenttinget informerer om at det er valg i Velferdstinget. Dersom noen er interesserte, kan de ta kontakt med Ida for mer informasjon.

**Møtet heves kl. 18:42**

**Møtekritikk tas til etterretning**

*Peder Bergset Botten*  
Leder HF

*Maiken Kildal Berntsen*  
referent